

## 有线会议话筒2

产品名称	有线会议话筒2
公司名称	德州依安音响电子有限公司
价格	5000.00/个
规格参数	
公司地址	德州市德城区天衢中路1655号（马家海子小区10号楼营业房1层5号）
联系电话	2368555 18805343399

## 产品详情

依安SE-5000适用会议演讲、会议安装、公共广播等场合。依安SE-5000采用电容咪头，灵敏度高、噪音低，音色圆润、清脆，LED红色显示灯环。

The SE-5000 is suitable for conference presentations, conference installations, public broadcasting. It uses condenser microphone head with characteristics of high sensitivity, low noise, mellow sound, crisp, while its LED red light ring can indicate its working status.

数字DSP处理，可在主机或电脑上设置

Digital DSP processing can be set on the host or computer.

咪杆采用纯铜材质，超强指向性，套装式灯环，更牢固

Microphone tube using copper material, superior directivity, set ring type lamp design enables its durability.

专用5芯高密航空插头锁紧装置，不易松动

Special 5-core high-density aviation plug locking device, not easy to loose.

外接MIC功能，如长时间讲话，可采用领夹方式

External MIC functions, compatible with lavalier mic for long time speech.

具有录音输出口和耳机端口，可收听或录音输出

Having recording output and headphone port.

彩色的自发光OLED显示屏，清晰美观

Color OLED display, clear and beautiful.

可在主机上设置单元号码，快球预置位，可配合中控主机，进行单元控制、远程开启

ID can be set on the host, preset camera, working with the central controller to control the system remotely.

输入、输出      Input Output      (8P-DIN × 1)

输入      Input Output  
单指向性电容麦克风Unidirectional condenser MIC

工作电压      Voltage      DC  
18-24V

功率损耗      Power loss      40mA

灵敏度      Sensitivity  
-47Db

信噪比      SNR  
65dB

频率响应      Frequency response      100-10KHZ

标配咪杆      Gooseneck mic length      360mm

重量      Weight  
0.5kg

颜色      Color  
银 灰Silver Grey